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Nr Overskrift Detaljeret beskrivelse Navn Modtaget Orientering om afgørelse/Forslag til ekspedition 
1 Mobilepay Kunne man indføre mobilepay til betaling i 

kantinen, da der er mange medarbejder som 
ikke har Visa/Dankort, men MasterCard.

ANONYM 06.10.2016 Sagen er behandlet i Fælles-MED ADM den 25. november 
2016, hvor det blev besluttet at fastholde eksisterende 
betalingsform. Dette grundet øget udgifter forbundet med 
mobilepay, samt risiko for kødannelse i kantinen, da 
nuværende betalingsform med personalekort er hurtigere 
end mobilepay. 


